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Posėdis įvyko 2020 m. vasario 27 d. 
Posėdžio pradžia 9 val., pabaiga 10 val. 5 min.  
Posėdžio pirmininkai – Šarūnas Vaitkus, Meras, Rimantas Antanas Mikalkėnas, Mero 

pavaduotojas. 
Posėdžio sekretorė – Diana Kniukštienė, Bendrojo skyriaus vyriausioji specialistė. 
Posėdyje dalyvavo 19 Tarybos narių: Andrius Bajoras, Arvydas Dočkus, Gediminas 

Gečas, Svetlana Grigorian, Domininkas Jurevičius, Darius Kubilius, Sondra Kulikauskienė, Elena 
Kuznecova, Rimantas Antanas Mikalkėnas, Ilona Pociuvienė, Eugenijus Simutis, Mindaugas 
Skritulskas, Renata Surblytė, Vaidas Šimaitis, Bronius Vaitkus, Šarūnas Vaitkus, Dainius Želvys, 
Justas Žulkus, Vladas Žulkus. 

Posėdyje dėl pateisinamų priežasčių nedalyvavo Tarybos nariai Saulius Simė ir Julius 
Tomas Žulkus. 

Posėdyje dalyvavo kviestieji ir kiti asmenys (sąrašas pridedamas). 
 
Meras paskelbė 9-ojo šaukimo Palangos miesto savivaldybės tarybos 13-ojo posėdžio 

pradžią. 
Posėdžio pirmininkas prašė Tarybos narių užsiregistruoti. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Meras pranešė, kad Tarybos posėdyje dėl pateisinamų priežasčių nedalyvauja Tarybos 

nariai Saulius Simė ir Julius Tomas Žulkus. 
Šarūnas Vaitkus pagarsino, jog į 9-ojo šaukimo Palangos miesto savivaldybės tarybos 

13-ojo posėdžio darbotvarkę įtraukti 28 klausimai. 
Posėdžio pirmininkas klausė, ar Tarybos nariai turi pasiūlymų dėl posėdžio 

darbotvarkės.  
Rimantas Antanas Mikalkėnas siūlė išbraukti 5 darbotvarkės klausimą (Dėl Palangos 

miesto savivaldybės visuomenės sveikatos stebėsenos ataskaitos), kadangi sprendimo p rojekto 

rengėjas atsiėmė projektą, kad galėtų ištaisyti klaidas.  
Meras teikė balsavimui Rimanto Antano Mikalkėno pasiūlymą. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 19 (vienbalsiai). 
Nuspręsta 5 klausimą išbraukti iš Tarybos posėdžio darbotvarkės. 
Kadangi daugiau pasiūlymų nebuvo, Meras prašė Tarybos narių užsiregistruoti ir 

balsuoti dėl darbotvarkės. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo).  
BALSAVO: už – 19 (vienbalsiai). 
Darbotvarkė patvirtinta. 
Posėdžio pirmininkas klausė, ar yra Tarybos narių, suinteresuotų šios darbotvarkės 

klausimų svarstymu. 
Eugenijus Simutis pagarsino, kad nusišalins nuo 1 darbotvarkės klausimo (Dėl 

pritarimo BĮ Palangos miesto rinkliavų centro 2019 metų veiklos ataskaitai) svarstymo, kadangi 
klausimas susijęs su jo darboviete. 
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Arvydas Dočkus pranešė, kad nusišalins nuo 20 darbotvarkės klausimo (Dėl Tarybos 
2017 m. lapkričio 2 d. sprendimo Nr. T2-233 1 punkto pakeitimo) svarstymo, kadangi dirba 
,,Baltijos“ pagrindinėje mokykloje. 

Sondra Kulikauskienė pranešė, kad nusišalins nuo 24 darbotvarkės klausimo (Dėl 
pritarimo projekto „VšĮ Palangos asmens sveikatos priežiūros centro rekonstrukcija“ paraiškos 
teikimui) svarstymo ir balsavimo, kadangi klausimas susijęs su konkuruojančia įmone. 

Ilona Pociuvienė informavo, kad nusišalins nuo 20 (Dėl klasių komplektavimo 
Palangos bendrojo ugdymo mokyklose 2020–2021 mokslo metais) ir 22 (Dėl pritarimo projekto 
,,Palangos senosios gimnazijos sporto aikštyno rekonstrukcija“ paraiškos teikimui) darbotvarkės 
klausimų svarstymo, kadangi klausimas susijęs su įstaiga, kurioje ji dirba. 

Vladas Žulkus pranešė, kad nedalyvaus 21 darbotvarkės klausimo (Dėl Tarybos 2016 
m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T2-229 pakeitimo) svarstyme ir balsavime, kadangi jo 
kandidatūra yra teikiama į Kultūros paveldo vertinimo tarybos narius.  

Andrius Bajoras informavo, kad nusišalins nuo 19 darbotvarkės klausimo (Dėl 
Tarybos 2017 m. lapkričio 2 d. sprendimo Nr. T2-233 1 punkto pakeitimo) svarstymo ir balsavimo, 
kadangi dirba Palangos sporto centre. 

Bronius Vaitkus pranešė, kad nusišalins nuo 14 darbotvarkės klausimo (Dėl patalpų 
perdavimo panaudos pagrindais VšĮ ,,Palangos investicijų valdymas“). 

Justas Žulkus pagarsino, kad nusišalins nuo 20 (Dėl klasių komplektavimo Palangos 
bendrojo ugdymo mokyklose 2020–2021 mokslo metais) ir 22 (Dėl pritarimo projekto ,,Palangos 
senosios gimnazijos sporto aikštyno rekonstrukcija“ paraiškos teikimui) darbotvarkės klausimų 
svarstymo, kadangi jis dirba Palangos senojoje gimnazijoje.  

Šarūnas Vaitkus pagarsino, kad nedalyvaus 14 darbotvarkės klausimo (Dėl patalpų 
perdavimo panaudos pagrindais VšĮ ,,Palangos investicijų valdymas“) svarstyme. 

Posėdžio pirmininkas prašė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Eugenijaus Simučio, kuris 
nedalyvaus 1 darbotvarkės klausimo svarstyme, nusišalinimo priėmimo.  

Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai).  
Tarybos nario nusišalinimas priimtas. 
Meras prašė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Arvydo Dočkaus, kuris nedalyvaus 20 

darbotvarkės klausimo svarstyme, nusišalinimo priėmimo.  
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 17 (vienbalsiai).  
Tarybos nario nusišalinimas priimtas. 
Posėdžio pirmininkas siūlė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Sondros Kulikauskienės, kuri 

nedalyvaus 24 darbotvarkės klausimo svarstyme, nusišalinimo priėmimo.  
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai).  

Tarybos narės nusišalinimas priimtas. 
Meras prašė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Ilonos Pociuvienės, kuri nedalyvaus 20 ir 22 

darbotvarkės klausimų svarstymuose, nusišalinimų priėmimo.  
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai).  
Tarybos narės nusišalinimas priimtas. 
Meras prašė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Vlado Žulkaus, kuris nedalyvaus 21 

darbotvarkės klausimo svarstyme, nusišalinimo priėmimo.  
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai).  
Tarybos nario nusišalinimas priimtas. 
Posėdžio pirmininkas prašė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Andriaus Bajoro, kuris 

nedalyvaus 19 darbotvarkės klausimo svarstyme, nusišalinimo priėmimo.  
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 17 (vienbalsiai).  
Tarybos nario nusišalinimas priimtas. 
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Meras prašė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Broniaus Vaitkaus ir Šarūno Vaitkaus, kurie 
nedalyvaus 14 darbotvarkės klausimo svarstyme, nusišalinimo priėmimo.  

Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 16 (vienbalsiai).  
Tarybos narių nusišalinimas priimtas. 
Posėdžio pirmininkas prašė užsiregistruoti ir balsuoti dėl Justo Žulkaus, kuris 

nedalyvaus 20 ir 22 darbotvarkės klausimų svarstymuose, nusišalinimų priėmimo.  
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 17 (vienbalsiai).  
Tarybos nario nusišalinimas priimtas. 
Posėdžio pirmininkas siūlė pradėti darbotvarkės klausimų svarstymą. 

 
Tarybos narys Eugenijus Simutis išėjo iš posėdžių salės. 
1. SVARSTYTA. Dėl pritarimo BĮ Palangos miesto rinkliavų centro 2019 metų 

veiklos ataskaitai. Pranešėjas – Bronius Martinkus. 
Meras informavo apie Tarybos komitetų pritarimą sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
Tarybos narys Eugenijus Simutis grįžo į posėdžių salę. 

 
2. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Palangos miesto botanikos parko 2019 m. veiklos 

ataskaitai. Pranešėjas – Valdas Pakusas. 
Meras informavo apie Tarybos komitetų pritarimą sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai).  
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
3. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Palangos kultūros ir jaunimo centro 2019 metų 

veiklos ataskaitai. Pranešėja – Vita Petrauskienė. 
Eugenijus Simutis pasisakė dėl Vasario 16-osios - Lietuvos valstybės atkūrimo dienos 

- šventės organizavimo. 
Dainius Želvys padėkojo Palangos kultūros ir jaunimo centrui už suorganizuotą šventę. 
Meras informavo apie Tarybos komitetų pritarimą sprendimo projektui. 

Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 
projekto. 

Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 19 (vienbalsiai) 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
 
4. SVARSTYTA. Dėl pritarimo Palangos miesto savivaldybės visuomenės sveikatos 

biuro 2019 metų veiklos ataskaitai. Pranešėja – Miglė Mikalauskaitė. 
Meras informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Turizmo, sveikatos ir socialinės 

apsaugos komitetai pritarė sprendimo projektui.  
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18, prieš – nėra, susilaikė – 1. 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
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5. SVARSTYTA. Dėl Kristinos Nikartienės priėmimo į Palangos miesto savivaldybės 
kontrolieriaus pareigas. Pranešėjas – Raimondas Andziulis. 

Meras informavo apie Tarybos komitetų pritarimą sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 19 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
6. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės 2020 metų biudžeto 

patvirtinimo. Pranešėja – Aušra Kedienė. 
Eugenijus Simutis domėjosi, ar seniūnaičiai kreipėsi į Administraciją dėl jų veiklos 

išlaidų kompensavimo. 
Eugenijus Simutis pasisakė dėl seniūnaičių veiklos. 
Šarūnas Vaitkus pasisakė dėl opozicinių frakcijų pasiūlymų, taip pat priminė, kad 

Biudžetas per metus gali būti koreguojamas. 
Meras informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė sprendimo projektui.  
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 19 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
7. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2014 m. lapkričio 27 d. sprendimo Nr. T2-342 

pakeitimo. Pranešėja – Aušra Kedienė. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui.  
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 19 (vienbalsiai).  
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
8. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto susisiekimo infrastruktūros objektų, kuriuos 

2020 m. numatoma finansuoti kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšomis. Pranešėja 
– Violeta Staskonienė. 

Eugenijus Simutis domėjosi dėl infrastruktūros objektų įgyvendinimo. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Statybos ir miesto 

ūkio komitetai pritarė sprendimo projektui.  

Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
9. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2019 m. kovo 28 d. sprendimo Nr. T2-74 papildymo 

ir pakeitimo. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas. 
Posėdžio pirmininkas informavo apie Tarybos komitetų pritarimą sprendimo projektui.  
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
10. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės tarybos 2014 m. gruodžio 18 

d. sprendimo Nr. T2-406 pakeitimo. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas. 
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Domininkas Jurevičius pateikė pasiūlymą dėl sprendimo projekto teikimo (pridedamas 
prie sprendimo projekto medžiagos). 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Statybos ir miesto 
ūkio komitetai pritarė sprendimo projektui.  

Mindaugas Skritulskas pažymėjo, jog teikimai yra netaisomi. Tarybos narys siūlė 
Administracijai ieškoti galimybių skirti papildomai lėšų techninio projekto parengimui, kol pastatai 
bus parduodami. 

Elena Kuznecova kalbėjo, jog Tarybos nario Domininko Jurevičiaus pasiūlymas turėtų 
būti pridedamas prie sprendimo projekto rengimo medžiagos.  

Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto su 
pasiūlymais. 

Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 19 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA: 
1. Pritarti sprendimo projektui. 

2. Siūlyti Administracijai ieškoti galimybių skirti papildomai lėšų techninio projekto 
parengimui, kol pastatai bus parduodami. 
 

11. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2019 m. balandžio 24 d. sprendimo Nr. T2-98 
pakeitimo. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas. 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 
sprendimo projektui.  

Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 19 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
12. SVARSTYTA. Dėl atleidimo nuo socialinio būsto nuomos mokesčio 

mokėjimo. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Turizmo, sveikatos ir 

socialinės apsaugos komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 19 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
13. SVARSTYTA. Dėl sutikimo perimti valstybės trumpalaikį materialųjį turtą 

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas. 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 
sprendimo projektui. 

Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 19 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
Meras perdavė pirmininkavimą Mero pavaduotojui Rimantui Antanui Mikalkėnui. 
Tarybos nariai Bronius Vaitkus ir Šarūnas Vaitkus išėjo iš posėdžių salės. 
14. SVARSTYTA. Dėl patalpų perdavimo panaudos pagrindais VšĮ ,,Palangos 

investicijų valdymas“. Pranešėjas – Kostas Jakubauskas. 
Eugenijus Simutis domėjosi, kodėl VšĮ „Palangos investicijų valdymas“ neįsikūrė 

Palangos baseino patalpose. 
Mero pavaduotojas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė sprendimo 

projektui. 
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Posėdžio pirmininko pavaduotojas pagarsino, kad dėl sprendimo projekto yra pateiktas 
pasiūlymas (pridedamas prie posėdžio rengimo medžiagos). 

Mero pavaduotojas teikė balsavimui pasiūlymą. 
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 17 (vienbalsiai). 
Palangos miesto savivaldybės administracijos direktorės Akvilės Kilijonienės 

pasiūlymui pritarta. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto su pataisa.  
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
BALSAVO: už – 17 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui su pataisa sprendimo projekto 

preambulėje po žodžių „2 punktu“ įrašyti žodžius „3 dalimi“.  
Tarybos nariai Bronius Vaitkus ir Šarūnas Vaitkus grįžo į posėdžių salę. 

 
15. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projektui „Pajūrio juostos tvarkymo programos 

priemonių įgyvendinimas Palangos miesto savivaldybės teritorijoje“. Pranešėja – Reda Kairienė. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Statybos ir miesto 

ūkio komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
16. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo 

specialiosios programos 2019 metų priemonių vykdymo ataskaitos patvirtinimo. Pranešėja – Reda 
Kairienė. 

Elena Kuznecova diskutavo apie pranešėjos kompetenciją.  
Domininkas Jurevičius iškėlė klausimą dėl Sosnovskio barščių privačiuose sklypuose 

bei dėl neprižiūrėtų tualetų. 
Mindaugas Skritulskas pažymėjo, jog tai Viešosios tvarkos skyriaus kompetencijos 

klausimas.  
Šarūnas Vaitkus siūlė informaciją apie netvarkomus privačius sklypus perduoti 

Viešosios tvarkos skyriui, kurie paskatins tvarkytis ir prižiūrėti turimus žemės sklypus. Priešingu 
atveju į apleistų žemės sklypų sąrašus bus įtraukiami neprižiūrimi žemės sklypai ir jų savininkams  
bus taikomas Žemės mokesčio įstatyme nustatytas maksimalus mokesčio tarifas. 

Elena Kuznecova iškėlė klausimą dėl darbo organizavimo. 
Eugenijus Simutis siūlė parengti tvarką, kuri įpareigotų gyventojus susitvarkyti savo 

turimų sklypų teritorijas, o netvarkomus sklypus įtraukti į neprižiūrimų sklypų sąrašą. 
Renata Surblytė pasisakė, kad atsižvelgus į aplinkos ministro rekomendacijas, reiktų 

išsiųsti privačių sklypų savininkams atmintines, kaip naikinti Sosnovskio barščius. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Statybos ir miesto 

ūkio komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 17, prieš – nėra, susilaikė – 2. 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
17. SVARSTYTA. Dėl Palangos miesto savivaldybės aplinkos apsaugos rėmimo 

specialiosios programos 2020 metų priemonių plano patvirtinimo. Pranešėja – Reda Kairienė. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų bei Statybos ir miesto 

ūkio komitetai pritarė sprendimo projektui. 
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
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Balsavo: už – 19 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
18. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2017 m. balandžio 27 d. sprendimo Nr. T2-118 1 

punkto pakeitimo. Pranešėja – Laima Valužienė. 
Posėdžio pirmininkas informavo apie Tarybos komitetų pritarimą sprendimo projektui. 
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 19 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 19 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
Tarybos narys Andrius Bajoras išėjo iš posėdžių salės. 
19. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2017 m. lapkričio 2 d. sprendimo Nr. T2-233 1 

punkto pakeitimo. Pranešėja – Laima Valužienė. 

Meras informavo apie Komitetų pritarimą sprendimo projektui. 
Posėdžio pirmininkas kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo 

projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 18 (vienbalsiai).  
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
Tarybos narys Andrius Bajoras grįžo į posėdžių salę. 

 
Tarybos nariai Arvydas Dočkus, Ilona Pociuvienė ir Justas Žulkus išėjo iš posėdžių 

salės. 
20. SVARSTYTA. Dėl klasių komplektavimo Palangos bendrojo ugdymo mokyklose 

2020–2021 mokslo metais. Pranešėja – Laima Valužienė. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė 

sprendimo projektui, o Švietimo, kultūros ir sporto komitetas pritarė sprendimo projektui su 
pasiūlymu (pridedamas prie posėdžio rengimo medžiagos). 

Posėdžio pirmininkas teikė balsavimui Švietimo, kultūros ir sporto komiteto 
pasiūlymą. 

Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 16 (vienbalsiai). 
Pasiūlymui pritarta. 
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto su 

pataisa. 
Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 16 (vienbalsiai). 

NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui su pataisa: iš preambulės išbraukti 
skaičius ir žodžius ,,16 straipsnio 3 dalies 9 punktu“. 

Arvydas Dočkus ir Justas Žulkus grįžo į posėdžių salę. 

 
Tarybos narys Vladas Žulkus išėjo iš posėdžių salės. 
21. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2016 m. rugsėjo 29 d. sprendimo Nr. T2-229 

pakeitimo. Pranešėjas – Robertas Trautmanas. 
Posėdžio pirmininkas informavo, kad Švietimo, kultūros ir sporto komitetas pritarė 

sprendimo projektui. 
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 17 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 17 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
Tarybos nariai Arvydas Dočkus, Ilona Pociuvienė ir Justas Žulkus išėjo iš posėdžių 

salės. 
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22. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projekto ,,Palangos senosios gimnazijos sporto 
aikštyno rekonstrukcija“ paraiškos teikimui. Pranešėja – Ramunė Olšauskaitė-Urbonienė. 

Posėdžio pirmininkas informavo apie Komitetų pritarimą sprendimo projektui.  
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 15 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 15 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 
Tarybos nariai Arvydas Dočkus, Ilona Pociuvienė ir Justas Žulkus grįžo į posėdžių salę.  

 
23. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projekto „Kultūros paskirties pastato Vytauto g. 

43, Palangoje, rekonstravimas į kultūros ir mokslo paskirties pastatą (2 etapas): muzikos ir meno 
namai“ paraiškos teikimui. Pranešėja – Ramunė Olšauskaitė-Urbonienė. 

Posėdžio pirmininkas informavo apie Komitetų pritarimą sprendimo projektui.  
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
Tarybos narė Sondra Kulikauskienė išėjo iš posėdžių salės. 
24. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projekto „VšĮ Palangos asmens sveikatos priežiūros 

centro rekonstrukcija“ paraiškos teikimui. Pranešėja – Ramunė Olšauskaitė-Urbonienė. 
Posėdžio pirmininkas informavo apie Komitetų pritarimą sprendimo projektui.  
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
25. SVARSTYTA. Dėl Tarybos 2014 m. lapkričio 27 d. sprendimo Nr. T2-362 

pakeitimo. Pranešėja – Renata Jucienė. 
Posėdžio pirmininkas informavo apie Komitetų pritarimą sprendimo projektui.  
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui. 

 
26. SVARSTYTA. Dėl Palangos lopšelio-darželio ,,Ąžuoliukas“ priemonių nebeteikti 

nuo 2020 m. gruodžio 31 d. be tėvų globos likusiems vaikams ir vaikams, patiriantiems socialinę 
riziką, ilgalaikės (trumpalaikės) socialinės globos paslaugų institucijoje plano patvirtinimo. Pranešėja 
– Renata Jucienė. 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad Turizmo, sveikatos ir socialinės apsaugos 
komitetas pritarė sprendimo projektui, o Ekonomikos ir finansų komitetas pritarė su pasiūlymu 
(pridedamas prie posėdžio rengimo medžiagos). 

Posėdžio pirmininkas teikė balsavimui Komiteto pasiūlymą. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 18 (vienbalsiai). 
Ekonomikos ir finansų komiteto pasiūlymui pritarta. 
Meras kvietė Tarybos narius užsiregistruoti ir balsuoti dėl sprendimo projekto su 

pataisa. 
Užsiregistravo 18 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 18 (vienbalsiai). 
NUSPRĘSTA. Pritarti sprendimo projektui su pataisa: sprendimo projekto 

preambulėje po skaičiaus ir žodžio „1 punkto“ įrašyti skaičių ir žodį „1 priedu“. 
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27. SVARSTYTA. Dėl žemės sklypo Jūros g. 22, Palangoje, detaliojo plano 
patvirtinimo. Pranešėjas – Vytautas Indreika. 

Eugenijus Simutis domėjosi, kodėl detalusis planas, kai Statybos ir miesto ūkio 
komitetas jam pritarė 2016 m., teikiamas tik dabar svarstyti Tarybai.  

Vytautas Indreika atsakė, kad buvo daug esminių klaidų, kurias reikėjo ištaisyti. 
Elena Kuznecova klausė, kodėl dėl detaliojo plano svarstoma Taryboje, o ne detalųjį 

planą tvirtina Administracijos direktorius įsakymu. 
Vaidas Šimaitis pažymėjo, jog detaliojo plano iniciatoriai atsisako išspręsti 

infrastruktūros plėtojimo klausimus. Tarybos narys siūlė nepritarti detaliajam planui, kol nebus 
pasirašyta infrastruktūros sutartis. 

Dainius Želvys pažymėjo, jog klausimas dėl infrastruktūros plėtojimo sutarties su 
detaliojo plano iniciatoriais buvo derinamas eilę metų ir, tik dabar prieš tvirtinant detalųjį planą, 
iniciatoriai atsisakė pasirašyti sutartį. Tarybos narys siūlė nepritarti sprendimo projektui ir siūlė 
Administracijai rengti sprendimo projektą dėl detaliojo plano netvirtinimo. 

Eugenijus Simutis komentavo sprendimo projekto teikimą ir iškėlė klausimą, kodėl 
vilkinamos detaliojo plano procedūros. Tarybos narys siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Meras teikė Vaido Šimaičio ir Dainiaus Želvio pasiūlymą nepritarti sprendimo 
projektui ir kitam Tarybos posėdžiui teikti sprendimo projektą dėl detaliojo plano netvirtinimo. Tie, 
kurie pritaria sprendimo projektui, balsuoja už, kurie nepritaria – prieš.  

Užsiregistravo 16 Tarybos narių (kvorumas buvo). 
Balsavo: už – 1, prieš – 10, susilaikė – 4. 
NUSPRĘSTA 
1. Nepritarti sprendimo projektui. 
2. Siūlyti Administracijai parengti sprendimo „Dėl žemės sklypo Jūros g. 22, Palangoje, 

detaliojo plano netvirtinimo“ projektą. 

 
 

Meras paskelbė 9-ojo šaukimo Tarybos 13-ojo posėdžio pabaigą. 
 
 
Posėdžio pirmininkai    Šarūnas Vaitkus 
 
 
     Rimantas Antanas Mikalkėnas 
 
 
Posėdžio sekretorė    Diana Kniukštienė 


